

Association of Packaging Materials Manufacturers
Ассоциация Производителей Упаковочных Материалов

Участникам, гостям и организаторам 29-й Международной выставки RosUpack и 10-й выставки Printech

To participants, guests, and organizers of the 29th RosUpack and 10th Printech exhibitions

Dear participants, organizers, and guests!

On behalf of the Association of Packaging Materials Manufacturers and personally, I extend my warmest greetings to you at the 29th International Packaging Industry Exhibition RosUpack and the 10th International Exhibition of Equipment, Technologies, and Materials for Printing and Advertising Production Printech.

These events have served as pivotal gatherings in the packaging and printing industries for 29 years. They offer a unique space for showcasing innovations, networking, and exchanging ideas among professionals across sectors.

May these exhibitions bring fruitful discussions, valuable partnerships, and innovative ideas for all attendees.

I wish you productive work, vivid impressions, and continued success!

Уважаемые участники, организаторы и гости!

От имени Ассоциации Производителей Упаковочных Материалов и от себя лично сердечно приветствую вас на 29-й Международной выставке упаковочной индустрии RosUpack и 10-й Международной выставке оборудования, технологий и материалов для печатного и рекламного производства Printech.

Эти мероприятия уже 29 лет служат важнейшей платформой для развития упаковочной и полиграфической отрасли. Здесь профессионалы могут представить новейшие разработки, наладить партнёрства и обсудить актуальные вызовы.

Пусть участие в выставках принесёт вам плодотворные переговоры, новые идеи и полезные связи.

Желаю всем участникам успешной работы, вдохновения и ярких впечатлений!

Sincerely / С уважением,

N. A. Malysheva / Н. А. Малышева

General Director / Генеральный директор

Association of Packaging Materials Manufacturers / Ассоциация Производителей
Упаковочных Материалов

